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ZAPISNIK 1. sjednice akademske godine 2023./2024. održane 12. prosinca 2023. s početkom 

u 10:30 sati. 

ČLANOVI / ČLANICE ZVANJE/POLOŽAJ PRISUTNOST 

NA SJEDNICI 

1. Brčić Kuljiš, Marita izv. prof. dr. sc. DA 

2. Ćurko, Bruno izv. prof. dr. sc. DA 

3. Guć, Josip dr. sc., v. asist. / voditelj CIBS-a DA 

4. Lunić, Anita dr. sc., v. asist. DA 

5. Ryle, Simon John izv. prof. dr. sc. NE (opravdano) 

6. Varezić, Nikša doc. dr. sc. / prodekan za znanost DA 

 

Sjednici je prisustvovalo 5 od 6 članova/članica Centra, čime je postignut kvorum. Sjednicom 

predsjedava dr. sc. Josip Guć. Predloženi Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

Dnevni red 

1) Izbor tajnika Centra. 

2) Pregled aktivnosti Centra od prethodne sjednice do danas. 

3) Plan budućih aktivnosti. 

4) Razno. 

 

Ad 1) Voditelj Centra Josip Guć za tajnika je odabrao Bruna Ćurka. 

Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

 

Ad 2) Josip Guć predstavio je odvijanje središnje aktivnosti Centra Dana kulturne animaliSTike.  

Bruno Ćurko je napomenuo da dva dijela ove manifestacije još nisu održana. Naime, radi se o 

aktivnostima na Braču i Hvaru koje su bile odgođene uslijed nepovoljnih vremenskih prilike, tj. 

nemogućnosti prijevoza. Aktivnosti se namjeravaju provesti u proljeće. 

 



Anita Lunić je pitala o održanju Osječkih dana bioetike, kojima je Centar suorganizator, no oni 

se nisu održali ove godine, s obzirom na to da je donesena odluka da se održavaju svake druge 

godine. 

 

Ad 3) Govorilo se o održavanju sljedećih Dana kulturne animaliSTike. Josip Guć je predložio 

da one budu organizirane skromnije, tj. bez poziva za prijavu, kako se sudionici ne bi dijelili 

između te konferencije i one koju Centar suorganizira u Cresu tek koji tjedan ranije. Riječ je o 

32. Danima Frane Petrića »Ne-ljudske životinje u filozofiji i kulturi«. Predsjednik 

Programskog odbora te konferencije je Josip Guć, a tajnik Bruno Ćurko. Anita Lunić predložila 

je da se članovi Centra uključe u Programski odbor. Govorilo se i o okvirnim planovima za 

Dane kulturne animaliSTike (okrugli stolovi, ukidanje online sudjelovanja od 2025. i dr.), no 

odlučeno je da bi se konkretnije odluke trebale donijeti naknadno.  

 

Anita Lunić predložila je da Centar održava posebna predavanja, predstavljanja knjiga i slične 

aktivnosti, koje bi pomogle i promidžbi bioetičke problematike na Fakultetu (posebice stoga što 

je kolegij Bioetika, koji se održavao na studiju filozofije, u mirovanju) i u lokalnoj zajednici. 

Josip Guć je predložio da samostalno osmisli spomenute aktivnosti (što ne znači da svatko može 

pripomoći u organizaciji ili formiranju ideje), kao i da je svaki član Centra pozvan da samostalno 

osmišljava aktivnosti. Populariziranje aktivnosti Centra zamišljeno je za proljeće. 

 

Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni.  

 

Zapisnik vodio: 

 

dr. sc. Josip Guć 

voditelj Centra 


